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Ordinarie årsmötesprotokoll  

Organisation: Leeds United Svenska Supporters (LUSS) 

Datum: 2023-08-27 

Ort: Zinkendam och Teams 

1§ Mötet inleds 

Mötet Öppnas av Steen Hansson 

Medlemmarna ombads notera sin närvaro på bilagd närvarolista. Som röstlängd i den 
händelse frågan går till röstning. 

2§ Beslut om mötes giltighet 

Deltagarna godkände mötets giltighet då handlingarna sänts ut via mäjl mer än 14 dagar 
före årsmötet. 

3§Val av ordförande 

Till ordförande valdes Anders Westermark. 

4§Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Gustav Sundqvist. 

5§Val av justerare 

Att justera protokollet jämte ordförande valdes Gerry Kingham. 

6§Styrelsens redovisning av förra året 

Det blev ett dåligt år för Leeds United. Dels blev året mycket turbulent, många tränarbyten 
dels ett spel som var krampaktigt med många insläppta mål och tyvärr som tyvärr slutligen 
ledde de till nedflyttning För LUSS har året varit bättre. Förutom få pubträfar anser styrelsen 
att man med att utveckla föreningen.  

· Luss resa med fullt manskap med 30 personer  

· Aktiva styrelsemöten 13 st. varav två fysiska  

· Deltagit i möten med nätverket LUSN, de har hjälpt oss med de 30 biljetterna  

· Ett liten ökning av antal medlemmar, några gamla har kommit tillbaka  

· Att vi förbättrat komminikationen på hemsida och Facebook  

· Genomfört ett flertal tävlingar med ett stor positivt genomslag.  
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Sidan 2 

Resultatmässigt har intäkterna inte givit samma utfall som förra året, då många 
medlemmar tillkommit under slutet av räkenskapsåret och styrelsen beslutat att de 
betalningarna som kom in i slutet av räkenskapsåret skall gälla till nästa räkenskapsår och 
gottskrivas först nästa räkenskapsår, vilket gör att intäkten blir lägre trots fler medlemmar. Vi 
har också ett "antal ”medlemmar som trots ett antal påstötningar valt att inte agera på 
medlemskraven. Likviditeten är mycket god och det gör att vi kan fortsätta med den låga 
medlemsavgiften på 100 kr. även framöver.  

All intäkter i förening hänför sig till medlemsintäkter  

Föreningen har haft 661 betalande medlemmar (620) under året Familjemedlemmar är ca 
173 st och övriga 488 är enskilda. 

7§ Revisorns redovisning av förra årets styrelse 

Föreningen redovisar ett resultat på 4.333 kr för räkenskapsåret Föreningen förfogade vid 
räkenskapsåret på en kassa på 65.403 kr. Westermark ansåg att ekonomin är god. 

8§ Revisorns redovisning av förra årets styrelse 

Bengt Persson redogjorde för sitt arbete. Den granskning han gjort av räkenskaperna samt 
förvaltningsrevision av styrelsens arbete under det gångna året. Revisorn föreslår att; 

vinsten disponeras enligt styrelsen förslag 

att årsmötet fastställer resultat- och balansräkning 

att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för det gångna året 

9§ beslut om ansvarsfrihet för förra årets styrelse 

Årsmötet beslutfattande att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

10§ förslag från styrelse eller medlemmar 

Inga förslag hade inkommit från medlemmarna. 

11§ Beslut om årets verksamhetsplan 

Westermark presenterade de åtgärder som styrelsen vill under det kommande året; 

 resan till Leeds till att vi får 30 platser eller mer 
 utöka styrelsen så att vi blir fler som jobbar 
 Försätta med den tävlingsform vi startade under 2023 
 driva frågan om Lokalt engagemang  
 vara aktiv i LUSN nätverket och driva våra frågor om införselmoms år årskort  
 dra ned my leeds till 8 st 
 fixa domän- förslag på vilken domän vi kan ta 
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Sidan 3 

 fixa nålar och andra tryckta saker 
 Steen kan tänka sig att köpa material i Leeds om han får beställningar 
 då de blir sämre med visningar av Leeds matcher arbeta för om vi kan ha privata 

Leeds sammankomster. LUSS sponsrar lokala sammankomster med LUTV 

Fråga kring GDPR-ansvar inom LUSS. Anders svarade att LUSS styrelse ansvarar. Anna 
förklarade att GDPR kan tolkas en service till medlemmar att dela persondata då det är 
i medlemmarnas intresse. Kan LUSS presentera en medlemsmatrikel ? (Anna 
konsulteras), 

Steen berättar om LUSS-resa med 30 biljetter till Blackburn 13/4 (även 9/4 Sunderland 
men måste hanteras av medlemmarna själva). För att vi skall få biljett krävs att vi kan 
knyta biljetten  my ett My Leeds betalt kort. Intresse vid Blackburn anmäls via mail till 
Steen Hansen (mrsteenhansen@msn.com). Förening förfogar bara över 8 my Leeds kort. 
Steen rekommenderar, att i de fall man inte har My Leeds att man köpa hospitality-
biljetter från 90 pund som inkluderar mat och öl innan match plus sittplats. De påverkar 
inte de 30 vi kan få. Steen lovade att kolla upp när hospitality biljetter kommer att 
släppas. 

Emil Leo hanterar LUSS MyLeeds-kort för att hjälpa medlemmar att köpa biljetter 

Steen har 2 årskort som kan lånas ut till medlemmar när inte dessa nyttjas 

Tipstävlingar bestäms vid senare styrelsemöte 

Steen kan erbjuda inköp av matchtröjor mm (ej skrymmande varor) till medlemmar 

Gustav presenterade arbetet i sociala medier via Facebook och laget.se/LUSS.  

12§ Beslut om årets budget och medlemsavgift 

Westermark presenterade årets budget som antogs bilaga 2. Styrelsen hade förslagit att 
året medlemsavgift skulle vara 100 kr för enskild medlem och 200 kr för famillj. 

13§ val av årets styrelse 

Styrelsen har föreslaget följande ledamöter för för nästa år 

1. Steen Hansson, omval 
2. Robert Öhrn, omval 
3. Anders Westermark , omval 
4. Gustav Sundqvist omval 
5. Gerry Kingham /ny 
6. Daniel Hansson/ny 

 

Per Claesson har valt att inte kandidera till styrelsen. Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

14§ val av årets revisor 

Styrelsen hade föreslagit Bengt Persson till revisor. Bengt är ekonom och arbetar på LKAB i 
Kiruna. Årsmötet antog styrelsens förslag. 
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Sidan 4 

15§ val av valberedning 

Styrelsen hade inget förslag till valberedning utan styrelsen föreslår att de själva kommer 
själv att hantera frågan. Årsmötet godkände förslaget. 

16§ mötes avslutning 

Då inga övriga frågor förelåg tackade Westermark deltagarna och förklarade årsmötet 
avslutat. 

 

 

 

 

 

 

   

Sekreterare  
Datum för godkännande enligt 
elektronisk sugnatur 

 
 
 

   

Anders Westermark  Gerry Kingham 
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Sidan 5 

Bilaga 1 
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Sidan 6 
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Sidan 7 

Bilaga 2 budget 2024     

     

medlem antal   pris   
Singel 500   100 50 000 
Familj, antal familj 175   200 12 000 
Reklam       0 
Summa intäkter       62 000 
Program         
  visma   -2500   
  laget      -2 500,00 
Avgift  medlemmar 560   21,5 -12 040,00 
Porto       -760,00 
kontorsmaterial       -1 000,00 
Tävlingspriser/reklamprylar     -17 000,00 
Bank       -1 700,00 
Styrelsemöten/resor       -3 500,00 
Guldkorten       -7 000,00 
Årsmöte/ årsmöten       -13 500,00 
Övrigt       -3 000,00 
          
Summa kostnader       -62 000,00 
Netto       0,00 
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Ordinarie årsmötesprotokoll  


Organisation: Leeds United Svenska Supporters (LUSS) 


Datum: 2023-08-27 


Ort: Zinkendam och Teams 


1§ Mötet inleds 


Mötet Öppnas av Steen Hansson 


Medlemmarna ombads notera sin närvaro på bilagd närvarolista. Som röstlängd i den 
händelse frågan går till röstning. 


2§ Beslut om mötes giltighet 


Deltagarna godkände mötets giltighet då handlingarna sänts ut via mäjl mer än 14 dagar 
före årsmötet. 


3§Val av ordförande 


Till ordförande valdes Anders Westermark. 


4§Val av sekreterare 


Till sekreterare valdes Gustav Sundqvist. 


5§Val av justerare 


Att justera protokollet jämte ordförande valdes Gerry Kingham. 


6§Styrelsens redovisning av förra året 


Det blev ett dåligt år för Leeds United. Dels blev året mycket turbulent, många tränarbyten 
dels ett spel som var krampaktigt med många insläppta mål och tyvärr som tyvärr slutligen 
ledde de till nedflyttning För LUSS har året varit bättre. Förutom få pubträfar anser styrelsen 
att man med att utveckla föreningen.  


· Luss resa med fullt manskap med 30 personer  


· Aktiva styrelsemöten 13 st. varav två fysiska  


· Deltagit i möten med nätverket LUSN, de har hjälpt oss med de 30 biljetterna  


· Ett liten ökning av antal medlemmar, några gamla har kommit tillbaka  


· Att vi förbättrat komminikationen på hemsida och Facebook  


· Genomfört ett flertal tävlingar med ett stor positivt genomslag.  







Sidan 2 


Resultatmässigt har intäkterna inte givit samma utfall som förra året, då många 
medlemmar tillkommit under slutet av räkenskapsåret och styrelsen beslutat att de 
betalningarna som kom in i slutet av räkenskapsåret skall gälla till nästa räkenskapsår och 
gottskrivas först nästa räkenskapsår, vilket gör att intäkten blir lägre trots fler medlemmar. Vi 
har också ett "antal ”medlemmar som trots ett antal påstötningar valt att inte agera på 
medlemskraven. Likviditeten är mycket god och det gör att vi kan fortsätta med den låga 
medlemsavgiften på 100 kr. även framöver.  


All intäkter i förening hänför sig till medlemsintäkter  


Föreningen har haft 661 betalande medlemmar (620) under året Familjemedlemmar är ca 
173 st och övriga 488 är enskilda. 


7§ Revisorns redovisning av förra årets styrelse 


Föreningen redovisar ett resultat på 4.333 kr för räkenskapsåret Föreningen förfogade vid 
räkenskapsåret på en kassa på 65.403 kr. Westermark ansåg att ekonomin är god. 


8§ Revisorns redovisning av förra årets styrelse 


Bengt Persson redogjorde för sitt arbete. Den granskning han gjort av räkenskaperna samt 
förvaltningsrevision av styrelsens arbete under det gångna året. Revisorn föreslår att; 


vinsten disponeras enligt styrelsen förslag 


att årsmötet fastställer resultat- och balansräkning 


att styrelsens ledamöter beviljas ansvarsfrihet för det gångna året 


9§ beslut om ansvarsfrihet för förra årets styrelse 


Årsmötet beslutfattande att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 


10§ förslag från styrelse eller medlemmar 


Inga förslag hade inkommit från medlemmarna. 


11§ Beslut om årets verksamhetsplan 


Westermark presenterade de åtgärder som styrelsen vill under det kommande året; 


 resan till Leeds till att vi får 30 platser eller mer 
 utöka styrelsen så att vi blir fler som jobbar 
 Försätta med den tävlingsform vi startade under 2023 
 driva frågan om Lokalt engagemang  
 vara aktiv i LUSN nätverket och driva våra frågor om införselmoms år årskort  
 dra ned my leeds till 8 st 
 fixa domän- förslag på vilken domän vi kan ta 







Sidan 3 


 fixa nålar och andra tryckta saker 
 Steen kan tänka sig att köpa material i Leeds om han får beställningar 
 då de blir sämre med visningar av Leeds matcher arbeta för om vi kan ha privata 


Leeds sammankomster. LUSS sponsrar lokala sammankomster med LUTV 


Fråga kring GDPR-ansvar inom LUSS. Anders svarade att LUSS styrelse ansvarar. Anna 
förklarade att GDPR kan tolkas en service till medlemmar att dela persondata då det är 
i medlemmarnas intresse. Kan LUSS presentera en medlemsmatrikel ? (Anna 
konsulteras), 


Steen berättar om LUSS-resa med 30 biljetter till Blackburn 13/4 (även 9/4 Sunderland 
men måste hanteras av medlemmarna själva). För att vi skall få biljett krävs att vi kan 
knyta biljetten  my ett My Leeds betalt kort. Intresse vid Blackburn anmäls via mail till 
Steen Hansen (mrsteenhansen@msn.com). Förening förfogar bara över 8 my Leeds kort. 
Steen rekommenderar, att i de fall man inte har My Leeds att man köpa hospitality-
biljetter från 90 pund som inkluderar mat och öl innan match plus sittplats. De påverkar 
inte de 30 vi kan få. Steen lovade att kolla upp när hospitality biljetter kommer att 
släppas. 


Emil Leo hanterar LUSS MyLeeds-kort för att hjälpa medlemmar att köpa biljetter 


Steen har 2 årskort som kan lånas ut till medlemmar när inte dessa nyttjas 


Tipstävlingar bestäms vid senare styrelsemöte 


Steen kan erbjuda inköp av matchtröjor mm (ej skrymmande varor) till medlemmar 


Gustav presenterade arbetet i sociala medier via Facebook och laget.se/LUSS.  


12§ Beslut om årets budget och medlemsavgift 


Westermark presenterade årets budget som antogs bilaga 2. Styrelsen hade förslagit att 
året medlemsavgift skulle vara 100 kr för enskild medlem och 200 kr för famillj. 


13§ val av årets styrelse 


Styrelsen har föreslaget följande ledamöter för för nästa år 


1. Steen Hansson, omval 
2. Robert Öhrn, omval 
3. Anders Westermark , omval 
4. Gustav Sundqvist omval 
5. Gerry Kingham /ny 
6. Daniel Hansson/ny 


 


Per Claesson har valt att inte kandidera till styrelsen. Årsmötet godkände styrelsens förslag. 


14§ val av årets revisor 


Styrelsen hade föreslagit Bengt Persson till revisor. Bengt är ekonom och arbetar på LKAB i 
Kiruna. Årsmötet antog styrelsens förslag. 







Sidan 4 


15§ val av valberedning 


Styrelsen hade inget förslag till valberedning utan styrelsen föreslår att de själva kommer 
själv att hantera frågan. Årsmötet godkände förslaget. 


16§ mötes avslutning 


Då inga övriga frågor förelåg tackade Westermark deltagarna och förklarade årsmötet 
avslutat. 


 


 


 


 


 


 


   


Sekreterare  
Datum för godkännande enligt 
elektronisk sugnatur 


 
 
 


   


Anders Westermark  Gerry Kingham 
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Bilaga 1 


 







Sidan 6 


 


  







Sidan 7 


Bilaga 2 budget 2024     


     


medlem antal   pris   
Singel 500   100 50 000 
Familj, antal familj 175   200 12 000 
Reklam       0 
Summa intäkter       62 000 
Program         
  visma   -2500   
  laget      -2 500,00 
Avgift  medlemmar 560   21,5 -12 040,00 
Porto       -760,00 
kontorsmaterial       -1 000,00 
Tävlingspriser/reklamprylar     -17 000,00 
Bank       -1 700,00 
Styrelsemöten/resor       -3 500,00 
Guldkorten       -7 000,00 
Årsmöte/ årsmöten       -13 500,00 
Övrigt       -3 000,00 
          
Summa kostnader       -62 000,00 
Netto       0,00 
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